
§ 236 
Esittelijän katsaus ajankohtaisiin asioihin 
 
Päätösehdotus  

Aluehallitus päättää merkitä ajankohtaiset asiat tiedoksi. 
 
 
Käsittely 

Käsittelyn aikana esiteltiin seuraavia asioita:   
 
- Valtionohjauksen ajankohtaiset asiat 
- Kuljetuspalveluiden toimintaohjeiden yhdenmukaistaminen 
- Järjestöavustuksia koskeva päätöksenteko tulevaisuus- ja 
kehittämislautakunnan kokouksessa 14.12.2023 
- Hyvinvointisuunnitelman valmistelun tilannekatsaus 
- 3.12. päättyneiden yhteistoimintaneuvottelujen yhteenveto 
 
Jäsen Wickström poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn aikana klo 
12.13. 
 
Jäsen Pajuoja poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn aikana klo 
12.31. 
 
Palvelualuejohtaja Ahlström oli poissa kokouksesta tämän asian käsittelyn 
aikana klo 12.52-15.54. 
 
Talousjohtaja Rajahalme oli poissa kokouksesta tämän asian käsittelyn 
aikana klo 12.54-13.00 ja poistui klo 13.38. 
 
Käsittelyn aikana pidettiin kokoustauko klo 13.04-13.11. 
 
Jäsen Sahiluoma poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn aikana klo 
13.04. 
 
Puheenjohtaja Laiho poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn aikana klo 
13.04. 1. varapuheenjohtaja Guzenina toimi kokouksen puheenjohtajana 
kokoustauon jälkeen alkaen klo 13.11. 
 
Aluevaltuuston 3. varapuheenjohtaja Katainen oli poissa kokouksesta 
tämän asian käsittelyn aikana klo 13.11-13.12. 
 
Kansalliskielilautakunnan puheenjohtaja Westerholm poistui kokouksesta 
tämän asian käsittelyn aikana klo 13.19. 
 
Jäsen Juvonen poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn aikana klo 
13.22. 
 
2. varapuheenjohtaja Rehn-Kivi poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn 
aikana klo 13.26. 
 
Aluevaltuuston 2. varapuheenjohtaja Vuornos poistui kokouksesta tämän 
asian käsittelyn aikana klo 13.31. 
 
Yhdyspintapäällikkö Österman poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn 
aikana klo 13.38. 
 
 

Päätös 



Aluehallitus hyväksyi päätösehdotuksen yksimielisesti. 
 

 
 
Selostus  

Kokouksessa annetaan katsauksia hyvinvointialuetta koskevista 
ajankohtaisista asioista mm. seuraavasti: 

 
1. Hyvinvointialuejohtajan ajankohtaiset asiat 

 


